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van mevrouw RIET VAN CLEUVENBERGEN

Overheidsgebouwen  –  Leegstand

Elke minister beheert de gebouwen die vallen
onder zijn/haar bevoegdheid in de Vlaamse rege-
ring.

1. Staan er gebouwen leeg die vallen onder de ver-
antwoordelijkheid van de minister ? Zo ja,
welke ?

2. Hoe lang staan ze al leeg en wat is de reden ?

3. Is er al beslist welke bestemming ze krijgen ?

N.B. Deze vraag werd gesteld aan minister-presi-
dent Luc Van den Brande, minister vice-presi-
dent Luc Van den Bossche en de ministers
Theo Kelchtermans, Eddy Baldewijns, Eric
Van Rompuy, Leo Peeters, Luc Martens en
Brigitte Grouwels. Een gelijkaardige vraag

werd gesteld aan minister Wivina
Demeester-De Meyer.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door mevrouw Wivina Demeester-De Meyer,
Vlaams minister van Financiën, Begroting en
Gezondheidsbeleid.


